
Ben W Gulpen- Wittem heeft besloten het prachtige subtropische zwembad Mosaqua te 
slopen, die enkele jaren geleden als mooiste zwembad van zuid nederland is uitverkozen. 
Het bad trekt jaarlijks 250.000 bezoekers uit binnen en buitenland : 1 van de grootste 
publiekstrekkers van zuid nederland  Het bad heeft een enorme recreatieve functie in winter 
en zomer; ook nog eens omdat er  geen ander buitenwater in Zuid Limburg is. 
Heeft  veel doelgroepzwemmen, senioren en leszwemmen. Toevluchtsoord van veel 
recreatieparken die zelf geen zwembad hebben en de vele recreanten in hotels 
zomerhuizen en wat dies meer zij die juist Gulpen kiezen omdat deze een subtropisch bad 
heeft; toevluchtsoord met regendagen. Dit levert ook indirect geld op in de vorm van 
toeristenbelasting en middenstand die zodoende kan blijven draaien; juist door die toeristen 
en zonder toeristen zou heel Zuid Limburg een armoedige provincie zijn. Het zwembad kost 
de gemeente op dit moment 250.000 euro per jaar. Bij  gezondheidsinstellingen; zoals ook 
bv een voetbalvereniging moet er nu eenmaal geld bij; het is voor het welzijn van de burgers. 
B&W wil in 1 maand de stekker er uittrekken en de raad beslist hierover eind april . Inmiddels 
is er een petitie die door meer dan 11000 mensen is ondertekend. Uit een ommegang lijkt 
het erop dat de gemeenteraadsleden voor sloop zijn ivm de kosten van het zwembad.. Een 
zogenaamd onafhankelijk adviesbureau vaak hand in hand met het een projectontwikkelaar 
wil snel herbestemmen voor een recreatiepark , is nu recreatieve bestemming dus makkelijk 
te herbestemmen , en wil snel overgaan tot de sloop van een modern zwembad om er 
een winstgevende onderneming van te maken. De gemeente wil de eigen begroting 
sluitend krijgen om het zwembad te saneren om geld vrij te krijgen voor de bouw van nieuw 
gemeentehuis van 24 miljoen! Zegt dat bezoekersaantallen Mosaqua teruglopen maar 
tegelijkertijd bouwen ze een gemeentehuis met een jaarlast van 900.000  euro p.j.! haast 4x 
zoveel als de jaarlast van dit zwembad, in een gemeente van 14000 inwoners waar alle 
ambtenaren steeds meer thuis gaan werken en de inwoners veel minder het gemeentehuis 
bezoeken dan voorheen! wat een schande dat zo''n mooie voorziening hiervoor moet wijken 
voor zo'n nutteloos prestige object. Wilt u de efficiëntie maatlat ook laten gelden voor de 
nieuwbouw van het gemeentehuis zoals u nu doet met dit mooie bestaande zwembad? Ik 
ben benieuwd! Ook worden er momenteel vragen gesteld in de Tweede Kamer over het 
weer verdwijnen van een zwembad en het leszwemmen  door de PVDA .Valkenburg is ook 
al  gesloten en daar heeft menig bestuurder daar spijt van . Er mag niet steeds een 
zwembad wijken om de begroting op orde te krijgen in een kleine gemeente.Zij willen dit ook 
landelijk gaan subsidiëren maar daar wil wethouder Jos Last niet op wachten. Het gaat hier 
om een investering in de gezondheid; niets gezonder dan zwemmen en het houdt de 
jongeren van de straat .Het zwembad draait geweldig , is zeer actief ; hygiënisch en keurig 
onderhouden; 10 jaar geleden nog voor 6 miljoen gerenoveerd en uitgeroepen tot beste bad 
van Zuid Nederland. Is nu nog haast het laatste goed draaiende zwembad . Laat niet alles 
wijken voor geld. Ik vind het doodzonde.  
Ik weet zeker als je een inwoner vraagt of hij voor investering in het gemeentehuis is of voor 
investering in het zwembad, dat 99% voor het zwembad kiest! 
Gemeenteraadsleden; u bent gekozen door de burgers. Als u besluit in te stemmen met dit 
voorstel van B&W bent u mij inziens  geen knip voor de neus waard in de ogen  van al deze 
protesterende burgers die u hier ziet staan en die 11000 mensen die de petitie hebben 
getekend tegen sluiting van Mosaqua! Laat niet alles wijken voor geld! Gezondheid is 
minstens even belangrijk! 
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